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"Laurain presents the story as if it were reportage, but with the confidence of an
age-old storyteller."—San Francisco Book Review

"Laurain's gentle, satirical humor remind this reviewer of Jacques Tati's classic films,
and, no, you don't have to know French politics to enjoy this charming novel. Fans of
Muriel Barbery's The Elegance of the Hedgehog will want this."—Library Journal

"A hymn to la vie Parisienne . . . enjoy it for its fabulistic narrative, and the way it teeters
pleasantly on the edge of Gallic whimsy."—The Guardian

Heroic bookseller Laurent Letellier comes across an abandoned handbag on a Parisian
street. There's nothing in the bag to indicate who it belongs to, although there's all
sorts of other things in it. Laurent feels a strong impulse to find the owner and tries to
puzzle together who she might be from the contents of the bag. Especially a red
notebook with her jottings, which really makes him want to meet her. Without even a
name to go on, and only a few of her possessions to help him, how is he to find one
woman in a city of millions?

The Red Notebook has already been sold in twelve different languages. French TV is
making a film of The President's Hat and the movie rights of The Red Notebook have
been sold to UGC.

作者介绍: 

Antoine Laurain was born in Paris. He is the author of five novels, including The
President's Hat.

目录:

The Red Notebook_下载链接1_

标签

爱情

法国

巴黎

Laurain

http://www.allinfo.top/jjdd


2015阅读

评论

挺适合拍成影视剧的

-----------------------------
在Denver机场买的，下午飞Atlanta的航班上读了一半，之后回家的路上读完。阳光正
好的下午在飞机上读这本薄薄的爱情小说好舒服。也有一个红色的moleskine的日记本
，但Laure记录的事物更有趣。如果要拍成电影，希望是两个情投意合的普通恋人，不
希望是名人。普通人的看似平常的爱情最迷人了。

-----------------------------
一本非常甜美却又不失幽默的小说,
讲述了一个罗曼蒂克的中年书店老板通过一个被偷的女士肩包遇见了一个比自己更罗曼
蒂克的镀金女的故事。情节中最吸引我的是城市可以让两个完全没有交集的人走在一起
的魔力; 虽是一本一开始就可以猜到结局的爱情小说, 但它也是对当代爱情的嘲讽,
'我才意识到我已经好久没有为谁动笔写一封信了'。最后作者在这本小说里穿插了诸多
法国当代的作家以及其著作, 所以也有reference的功能。C'est une histoire très
mignonne et jolie :)

-----------------------------
其實相比起這種字裡行間總會有些物質的巴黎中產愛情故事，我更寧願看Nicholas
Sparks的超市小說了（只是每每到了提到女主用什麼香水和moleskine之類的會有點煩
）~但是總體來說輕松好讀，追著故事看總感覺結尾不會太糟糕，心情大好。作者不缺
少女性的敏感和幽默，很甜，很Parisienne。 中青年人士Parisian style生活指南。
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